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TARYBA 

 

RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 35 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2013 m. gruodžio 19 d. Nr. T2-35 

Šilalė 

 

Posėdis įvyko 2013-12-19 13.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Jonas Gudauskas. 

Posėdžio sekretorė – Raimonda Kniulytė. 

 

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 25 Tarybos nariai 

(sąrašas pridedamas). 

Posėdyje dalyvavo: 28 kviestieji asmenys (sąrašas pridedamas). 

Prieš posėdį pasisakė Jonas Šedbaras. 

Karių veteranų asociacijos Tauragės apskrities grupės vadas atsargos vyr. leitenantas 

Algimantas Baublys pasisakė, pasveikino Tarybos narius su artėjančiomis metų šventėmis ir įteikė 

merui Jonui Gudauskui padėką už kariuomenės vertybių puoselėjimą, geranorišką 

bendradarbiavimą, pagalbą atstatant partizanų žeminę Šilų miške, patriotiškumą skatinančių 

renginių organizavimą. Taip pat įteikė Garbės nario pažymėjimą. 

Posėdžio pirmininkas informavo Tarybos narius apie gautus Vyriausybės atstovo Tauragės 

apskrityje tarnybos raštus: „Teikimas Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. rugpjūčio 29 d. 

sprendimu Nr. T1-219 patvirtinto Mokinių priėmimo į Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo 

mokyklas tvarkos aprašo“. 

Tarybos nariams vienbalsiai pritarus (už-25), Savivaldybės tarybos 35 posėdis pradėtas.  

Posėdžio pirmininkui Jonui Gudauskui pasiūlius, vienbalsiai (už-25) išrinkti balsų 

skaičiuotojai: Matas Liepis, Gintautas Macevičius, Gintas Navardauskas. Pirmininkas – Gintautas 

Macevičius. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas priminė, kad Tarybos posėdyje bus balsuojama 

elektronine balsavimo sistema arba rankos pakėlimu. 

Posėdžio pirmininkas informavo, kad darbotvarkės 34 klausimą „Šilalės krašto vietos veiklos 

grupės informacija“ pristatys ne Daiva Vaitkevičiūtė, o Rozvita Beržinienė. 

Posėdžio pirmininkas siūlė iš darbotvarkės išbraukti 3 klausimą „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 

narystės asociacijoje Šilalės krašto vietos veiklos grupėje“. Pranešėjas Jonas Gudauskas. 

T. Bartkus klausė, kodėl siūloma išbraukti 3 klausimą. 

J. Gudauskas informavo, kodėl siūloma išbraukti 3 klausimą. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už 3 klausimo išbraukimą iš darbotvarkės. 

3 klausimo išbraukimui pritarta balsų dauguma. 

BALSAVO: UŽ-22, PRIEŠ-0, NEBALSAVO-3. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už visą darbotvarkę su pakeitimais. 

Visai darbotvarkei su pakeitimais pritarta balsų dauguma. 

BALSAVO: UŽ-24, PRIEŠ-1, NEBALSAVO-0. 

Posėdžio pirmininkas priminė Reglamentą. 

  

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2013 metų veiklos 

ataskaitos. 
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2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2014 metų veiklos 

programos tvirtinimo. 

3. Dėl Šilalės rajono savivaldybės narystės asociacijoje Šilalės krašto vietos veiklos 

grupėje. 

4. Dėl Valstybės tarnautojų vertinimo komisijos sudarymo. 

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. vasario 21 d. sprendimu Nr. T1-34 

patvirtinto Šilalės rajono savivaldybės 2013 metų biudžeto pakeitimo. 

6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2013-2015 metų biudžeto programų sąrašo 

patvirtinimo. 

7. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2014 metų viešųjų darbų programos patvirtinimo. 

8. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2014 metų viešųjų darbų sąrašo patvirtinimo. 

9. Dėl Šilalės rajono savivaldybės viešosios bibliotekos nuostatų tvirtinimo. 

10. Dėl Mokinių priėmimo į Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklas 

tvarkos aprašo 13 punkto pripažinimo netekusiu galios. 

11. Dėl Šilalės rajono savivaldybės jaunimo politikos 2014-2016 metų plėtros programos 

patvirtinimo. 

12. Dėl įsipareigojimo skirti lėšas. 

13. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Kaltinėnų miestelio teritorijos bendrojo plano 

tvirtinimo. 

14. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Kvėdarnos miestelio teritorijos bendrojo plano 

tvirtinimo. 

15. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Laukuvos miestelio teritorijos bendrojo plano 

tvirtinimo. 

16. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Pajūrio miestelio teritorijos bendrojo plano tvirtinimo. 

17. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Upynos miestelio teritorijos bendrojo plano tvirtinimo. 

18. Dėl Šilalės rajono gyventojams teikiamų paslaugų gerinimo bei atliekų tvarkymo 

programos papildymo. 

19. Dėl Mokinių važiavimo organizavimo ir išlaidų kompensavimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo. 

20. Dėl Valstybės turto nurašymo ir likvidavimo. 

21. Dėl stoginės nurašymo ir 2009 m. gegužės 15 d. savivaldybės turto panaudos sutarties 

Nr. B6-73(T) patikslinimo. 

22. Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto perdavimo Šilalės rajono socialinių paslaugų 

namams pagal panaudos sutartį. 

23. Dėl leidimo nuomoti negyvenamąsias patalpas. 

24. Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto perdavimo UAB „Gyvulių produktyvumo 

kontrolė“ pagal panaudos sutartį. 

25. Dėl Savivaldybės turto panaudos sutarties atnaujinimo. 

26. Dėl Šilalės rajono savivaldybės verslo plėtros programos papildymo. 

27. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-164 

pakeitimo. 

28. Dėl Šilalės rajono socialinės paramos ir paslaugų teikimo bei administravimo 

programos tvirtinimo. 

29. Dėl Šilalės rajono socialinių paslaugų namuose teikiamų socialinės globos paslaugų 

kainos tvirtinimo. 

30. Dėl maitinimo, medikamentų, aprangos ir patalynės piniginių išlaidų normų 2014 

metams Šilalės rajono socialinių paslaugų namuose nustatymo. 

31. Dėl Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos priežiūros 2014-2018 metų 

strategijos ir jos įgyvendinimo priemonių plano patvirtinimo. 

32. Informacija apie Šilalės rajono savivaldybės investicijų projektų vykdymą. 

33. Šilalės rajono savivaldybės administracijos Žemės ūkio skyriaus informacija. 

34. Šilalės krašto vietos veiklos grupės informacija. 
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1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2013 metų 

veiklos ataskaita. 

Pranešėjas Vytautas Jucius pristatė Kontrolės komiteto 2013 metų veiklos ataskaitą 

(pridedama). 

J. Šedbaras klausė, ką reiškia, kad žmonės skundžiasi Tarybos nariais ir jų darbu. 

V. Jucius sakė, kad per metus tris kartus apvažiuoja rajono žmones. 

V. Macienė sakė, kad Administracijos direktoriaus ir Mero ataskaitos buvo pristatytos 

2013 m. vasario 21 d. komitetų posėdžiuose. Visi Kontrolės komiteto nariai yra ir kitų komiteto 

nariai, tad buvo atsiklausta ar jie nori tas pačias ataskaitas klausytis du kartus. Jie atsakė, kad 

nereikia. Ataskaitos buvo pristatytos per komitetus ir patvirtintos Tarybos. 

 

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2014 metų 

veiklos programos tvirtinimas. 

Pranešėjas Vytautas Jucius pristatė sprendimo projektą su pakeitimais sprendimo projekto 

programoje nuo 6 iki 14 punkto klausimus rašyti svarstyti balandžio mėn., o ne kovo mėn. ir prašė 

jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-25), pridedamas. 

 

Virginijus Noreika išėjo iš posėdžių salės. 

 

4. SVARSTYTA. Valstybės tarnautojų vertinimo komisijos sudarymas. 

Pranešėja Vilma Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.  

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. vasario 21 d. sprendimu 

Nr. T1-34 patvirtinto Šilalės rajono savivaldybės 2013 metų biudžeto pakeitimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė patikslintą sprendimo projektą ir prašė jam 

pritarti. 

A. Ežerskis klausė, kodėl grąžinamos socialinės paramos mokiniams lėšos. 

S. Gedvilienė sakė, kad sumažėjo socialinę paramą gaunančių mokinių skaičius. 

A. Ežerskis klausė, kiek per metus skirta lėšų mokinių nemokamam maitinimui. 

D. Vėlavičiūtė sakė, kad panaudota 1500015 Lt. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą patikslintą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2013-2015 metų biudžeto programų sąrašo 

patvirtinimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus domėjosi, kodėl yra tvirtinamas 2013-2015 metų programų sąrašas, o ne 2014-

2015 metų. 

S. Gedvilienė paaiškino, kodėl tvirtinamas naujas programų sąrašas. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

7. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2014 metų viešųjų darbų programos 

patvirtinimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 
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Į posėdžių salę grįžo Virginijus Noreika. 

 

8. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2014 metų viešųjų darbų sąrašo 

patvirtinimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Ežerskis klausė, ar galima viešųjų darbų lėšas nukreipti verslo sričiai. 

S. Gedvilienė sakė, kad tai deleguotos tikslinės lėšos ir jų negalima kitur panaudoti. 

J. Gudauskas sakė, kad verslininkams sunku rasti darbo biržoje jiems tinkamų specialistų. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 2. 

 

9. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės viešosios bibliotekos nuostatų tvirtinimas. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu išbraukiant 

nuostatų 14.1 punktą ir prašė jam pritarti. 

A. Ežerskis klausė, ar išbraukus 14.1 punktą žadama mažinti filialų skaičių. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad išbraukti 14.1 punktą siūlė pati bibliotekos direktorė. Šiuo 

metu mažinti filialų nežadama. Dėl filialų pavadinimų keitimo tektų pakartotinai keisti nuostatus. 

V. Jucius sakė, kad per komitetą buvo siūlymas Nuostatų 16 punktą pakeisti ir norėtų, kad 

už tą siūlymą būtų balsuojama. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad komitetas siūlė Nuostatų 16 punktą išdėstyti taip „Steigėjas turi 

šias paprastajai Tarybos kompetencijai priskirtas teises ir pareigas“. Tačiau šio Nuostatų 16 punkto 

keisti nereikia, nes jis yra aiškus, tam taip pat pritarė Vyriausybės atstovo Tauragės apskrityje 

vyriausiasis patarėjas Rimas Bytautas. 

A. S. Karbauskienė klausė, ar tiesa spaudoje pateikta informacija apie Bytlaukyje 

ketinamą naikinti bibliotekos filialą. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad tik Tarybos sprendimu galima panaikinti filialą. 

A. Noreikienė sakė, kad šiuo metu Bytlaukyje filialas nedirba, nes yra netinkamos 

sąlygos. 

A. Ežerskis domėjosi, ar tikrai nereikia pakeisti Nuostatų 16 punkto. 

R. Kuzminskaitė paaiškino, kad nereikia keisti Nuostatų 16 punkto, o palikti jį tokį, koks 

yra. 

V. Noreika išreiškė nuomonę dėl Nuostatų 16 punkto. 

A. Ežerskis išreiškė nuomonę dėl Bytlaukio filialo reikalingumo. 

J. Gudauskas sakė, kad rajone 24 filialai, o žmonių ir mokinių skaičius mažėja.  

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už Vytauto Juciaus pasiūlymą dėl Nuostatų 16 punkto 

pakeitimo. 

NUTARTA. Pasiūlymas nepriimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 11, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 14. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu išbraukiant 

14.1 punktą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 13, PRIEŠ – 11, NEBALSAVO – 1. 

 

10. SVARSTYTA. Mokinių priėmimo į Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo 

mokyklas tvarkos aprašo 13 punkto pripažinimas netekusiu galios. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 0. 
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11. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės jaunimo politikos 2014-2016 metų plėtros 

programos patvirtinimas. 

Pranešėja Danguolė Jakštienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-25), pridedamas. 

 

12. SVARSTYTA. Įsipareigojimas skirti lėšas. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 0. 

 

13. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Kaltinėnų miestelio teritorijos bendrojo 

plano tvirtinimo. 

Pranešėjai Stasys Kruša, Ieva Širokovienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 3. 

 

14. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Kvėdarnos miestelio teritorijos bendrojo 

plano tvirtinimas. 

Pranešėjai Stasys Kruša, Ieva Širokovienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus ir R. Toleikis domėjosi, kodėl plane nesimato pravažiavimo iš P. Cvirkos 

gatvės į Pagojo gatvę. 

S. Kruša sakė, kad plane žymimos tik gatvės. 

Komiteto posėdyje dalyvavusieji diskutavo dėl pravažiavimo iš P. Cvirkos gatvės į Pagojo 

gatvę. 

J. Gudauskas siūlė išsiaiškinti, ar galima tą pravažiavimą pažymėti gatve ar skersgatviu. 

A. S. Karbauskienė pritarė J. Gudauskui, kad reikia išsiaiškinti. 

V. Noreika siūlė tą klausimą atidėti su siūlymu pataisyti. 

S. Aužbikas pasisakė dėl bendrųjų planų projekto. 

R. Vaitiekus sakė, kad ta pravažiavimą į neprivatizuojamus reikėtų įtraukti. 

Komiteto posėdyje dalyvavusieji diskutavo dėl pravažiavimo iš P. Cvirkos gatvės į Pagojo 

gatvę. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pasiūlymu, kitame 

posėdyje pateikti sprendimo projektą, dėl pravažiavimo žemės sklypo įtraukimo į neprivatizuojamų 

žemių planus. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas nepriimtas balsų dauguma. 

BALSAVO: UŽ – 12, PRIEŠ – 8, NEBALSAVO – 5. 

 

Posėdyje dalyvavo 25 Tarybos nariai. Balsuojant elektronine balsavimo sistema už 

darbotvarkės 14 klausimą sistema suskaičiavusi balsus nurodė, kad Tarybos sprendimo projektui 

pritarta. Vadovaujantis Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2012 m. birželio 28 d. sprendimu Nr. 

T1-183 patvirtinto Tarybos veiklos reglamento 88 punktu, kuris nustato, kad Tarybos sprendimai 

priimami posėdyje dalyvaujančių tarybos narių balsų dauguma, todėl sprendimo projektas nebuvo 

priimtas (pridedamas tarnybinis pranešimas dėl balsavimo rezultatų Tarybos posėdžio metu). 

 

15. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Laukuvos miestelio teritorijos bendrojo 

plano tvirtinimas. 

Pranešėjai Stasys Kruša, Ieva Širokovienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 6. 
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16. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Pajūrio miestelio teritorijos bendrojo plano 

tvirtinimas. 

Pranešėjai Stasys Kruša, Ieva Širokovienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. S. Karbauskienė klausė, ar yra galimybė, kad kituose miesteliuose gali būti, kad 

nepažymėti pravažiavimai. 

I. Širokovienė sakė, kad visi planai buvo viešai svarstyti, su jais buvo galima susipažinti. 

J. Gudauskas sakė, kad kiekvieną planą suderino seniūnai. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 8. 

 

17. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Upynos miestelio teritorijos bendrojo 

plano tvirtinimas. 

Pranešėjai Stasys Kruša, Ieva Širokovienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 6. 

 

18. SVARSTYTA. Šilalės rajono gyventojams teikiamų paslaugų gerinimo bei atliekų 

tvarkymo programos papildymas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius pateikė pastabą dėl Tarybos reglamento 88 punkto. 

J. Gudauskas sakė, kad balsus skaičiuoja elektroninė balsavimo sistema. 

T. Bartkus ir V. Jucius išėjo iš posėdžių salės. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 5. 

 

19. SVARSTYTA. Mokinių važiavimo organizavimo ir išlaidų kompensavimo tvarkos 

aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu 2 priede 

išbraukti vieną nulį ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 5. 

 

20. SVARSTYTA. Valstybės turto nurašymas ir likvidavimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 2, NEBALSAVO – 2. 

 

21. SVARSTYTA. Stoginės nurašymas ir 2009 m. gegužės 15 d. savivaldybės turto 

panaudos sutarties Nr. B6-73(T) patikslinimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 4. 

 

Posėdžio pirmininkas paskelbė 15 minučių pertrauką. 

Po pertraukos posėdyje dalyvavo 24 tarybos nariai. Posėdyje nedalyvavo Genovaitė 

Damulienė. 
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J. Gudauskas informavo, kad 14 sprendimo projektui nepritarta. Už šį sprendimą bus 

balsuojama kitame Tarybos posėdyje iš naujo. Vadovaujantis Šilalės rajono savivaldybės tarybos 

2012 m. birželio 28 d. sprendimu Nr. T1-183 patvirtinto Tarybos veiklos reglamento 85 punktu, 

kuris nustato, kad balsuojant už sprendimo projektą ir jam nepritariama, tai pakartotinai šis 

klausimas gali būti svarstomas tik kitame Tarybos posėdyje. 

 

22. SVARSTYTA. Savivaldybės nekilnojamojo turto perdavimas Šilalės rajono socialinių 

paslaugų namams pagal panaudos sutartį. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 2. 

 

23. SVARSTYTA. Leidimas nuomoti negyvenamąsias patalpas. 

Gintautas Macevičius nusišalino nuo klausimo svarstymo. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 4. 

 

24. SVARSTYTA. Savivaldybės nekilnojamojo turto perdavimas UAB „Gyvulių 

produktyvumo kontrolė“ pagal panaudos sutartį. 

Kristina Dambrauskienė nusišalino nuo klausimo svarstymo. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 5. 

 

25. SVARSTYTA. Savivaldybės turto panaudos sutarties atnaujinimas. 

Kristina Dambrauskienė nusišalino nuo klausimo svarstymo. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

26. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės verslo plėtros programos papildymas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

Į posėdžių salę grįžo Genovaitė Damulienė. 

 

27. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. gegužės 30 d. sprendimo 

Nr. T1-164 pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 3, NEBALSAVO – 2. 
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28. SVARSTYTA. Šilalės rajono socialinės paramos ir paslaugų teikimo bei 

administravimo programos tvirtinimas. 

Pranešėja Danguolė Račkauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-25), pridedamas. 

 

29. SVARSTYTA. Šilalės rajono socialinių paslaugų namuose teikiamų socialinės globos 

paslaugų kainos tvirtinimas. 

Pranešėja Danguolė Račkauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-25), pridedamas. 

 

30. SVARSTYTA. Maitinimo, medikamentų, aprangos ir patalynės piniginių išlaidų 

normų 2014 metams Šilalės rajono socialinių paslaugų namuose nustatymas. 

Pranešėja Danguolė Račkauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-25), pridedamas. 

 

31. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos priežiūros 2014-

2018 metų strategijos ir jos įgyvendinimo priemonių plano patvirtinimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

32. Informacija apie Šilalės rajono savivaldybės investicijų projektų vykdymą. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė informaciją (pridedama). 

 

33. Šilalės rajono savivaldybės administracijos Žemės ūkio skyriaus informacija. 

Pranešėjas Algimantas Olendra pristatė informaciją (pridedama). 

 

34. Šilalės krašto vietos veiklos grupės informacija. 

Pranešėja Rozvita Beržinienė pristatė informaciją (pridedama). 

Klausimus uždavė: A. S. Karbauskienė, T. Bartkus, A. Ežerskis. 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas     Jonas Gudauskas 

 

 

Posėdžio sekretorė                       Raimonda Kniulytė 


